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 ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 31.10.2013 
 
 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Crişan Ovidiu care a fost aleas 

preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.257/2013 
adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
D-nul Cri şan Ovidiu:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  

 
„Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 18 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Artean Mircea, Palcău Ciprian şi Aldea Ana Maria. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Viorel Arion, şi  d-nul  
secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul d-lui secretar Aurel Raţă-Bugnariu pentru a prezenta 
stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele din data de 30.09.2013 şi 18.10.2013.” 
 

Dl.  secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local din data de  
30.09.2013 şi 18.10.2013. 

Procesele verbale ale şedinţelor  anterioare, din data de 30.09.2013 şi 18.10.2013, au 
fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele şedinţelor anterioare, se supun 
aprobării Consiliului local.” 

 
Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
 „În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Propun modificarea ordinii de zi prin introducerea după punctul 19 al ordinii de zi, a 

următorului proiect de hotărâre: 
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Proiect de hotărâre privind aprobarea participării delegaţiei municipiului Hunedoara la 
sărbătoarea tradiţională a Sfântului Martin ce va avea loc în oraşul înfrăţit Szombathely-Ungaria, în 
perioada 8-10 noiembrie 2013. 

 
Şi prin scoaterea proiectului de hotărâre de la punctul 10 al ordinii de zi, proiect de 

hotărâre  privind  aprobarea listei solicitanţilor care au acces la locuinţele pentru tineri, destinate 
închirierii, a stabilirii ordinii  şi  a modului de soluţionare a cererilor. 

 

Precum şi scoaterea de la punctul 18 al ordinii de zi, al proiectului de hotărâre  privind 
aprobarea modificării şi completării Contractului de asociere în participaţiune încheiat între Consiliul 
Local al Municipiului Hunedoara şi SC Proiect Design SRL, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local 
nr. 283/2005. 

 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
 „Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.  

                     „ Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.”  
 
După punctul 17 al ordinii de zi se va lua o pauză de 10 de minute pentru studierea 

materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate. 
 

Dl. Cri şan Ovidiu:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2013. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dna Mornea Maria : 
„Problema pe care o ridic este următoarea: acum aprobăm rectificarea pentru 

hotărârea pe care am aprobat-o în şedinţa extraordinară, cu Nunta de Aur. Normal ar fi trebuit să 
aprobăm înainte. La secţiunea investiţii, acolo am nişte probleme pe care vreau să le ridic în faţa 
dvs.. Se suplimentează pentru întocmirea de  documentaţii tehnico - economice pentru diverse 
lucrări la obiective, 95,76 mii lei, aceşti bani provin de la întocmire documentaţii tehnico - economice 
de intervenţii în instalaţiile de gaze naturale, 11 mii, se iau 20 mii de la refacere teren de joacă la 
Grădiniţă, se iau 54 mii de la acel chioşc de bilete şi sistem automat de taxare care trebuia făcut la 
Castelul Corvinilor şi se mai iau 10,76 de la reabilitare apă-ISPA.  

Problemele vi le spun pe rând. Se suplimentează pentru măsuri de siguranţă în baza 
unui raport făcut de către Poliţia Locală. Asigurare resurse financiare pentru creşterea gradului de 
siguranţă a elevilor, prevenirea delicvenţei juvenile în incinta şi în zonele adiacente unităţilor de 
învăţământ preuniversitar, suma de 97,16, fără să se specifice clar pentru ce sunt aceste sume şi 
de unde se iau banii aceştia. La Grădina Zoologică se dau 8,6 mii şi se suplimentează pentru 
infrastructură apă- Extindere şi reabilitare infrastructură de apă potabilă şi ape uzate în judeţul 
Hunedoara - cofinanţare Municipiul Hunedoara 126,14 mii. Deci s-au luat toate sumele de la 
reabilitare sistem de apă, program ISPA, neutilizate – nu ştiu din ce cauză, şi s-au dat pentru 
cofinanţare cu Apa Prod, pentru întocmire documentaţii diverse obiective.  

Întocmire documentaţii diverse obiective, care sunt obiectivele respective? Din nota de 
fundamentare cât şi din raport nu reiese nici unde, vă citesc exact ce spune:  se suplimentează cu 
96 la elevi şi se suplimentează cu 97,16 pentru diverse… capitolul pentru învăţământ, fără nici un 
fel de documentaţii. 

Rugămintea pe care am avut-o de fiecare dată, nu numai acum, vă rugăm frumos 
spuneţi-ne ce aprobăm. Spuneţi-ne, şi aprobăm. Eu, pentru faptul că, în primul rând întocmirea de 
documentaţii tehnico economice pentru diverse obiective, asta presupune obiective noi, odată ce nu 
sunt nominalizate, probabil că sunt obiective noi. Sunt nişte reglementări că nu putem să facem alte 
documentaţii, dacă nu sunt terminate cele care au fost aprobate. Pentru aceea eu, la aprobarea 
rectificării de buget, pe secţiunea investiţii, nu sunt de acord. 

În momentul în care se retrag nişte bani, care sunt pentru municipiul Hunedoara, eu 
stau pe str. Carol Davila, o stradă mai rău asfaltată ca aceea nu cred că este, pentru că acolo s-au 
făcut săpături pentru reabilitate apă şi gaze, şi mai sunt alte străzi în Hunedoara care nu au apă. 
Proiectul acesta ISPA, nu înţeleg de ce nu a fost dus la capăt, de ce să luăm de acolo de ce nu 
facem aceste investiţii, care au fost aprobate de dvs. anul trecut, când s-a aprobat bugetul, şi erau 
necesare. Nici odată o lucrare, în momentul în care o aprobi, te gândeşti dacă este necesară, dacă 
este oportună şi dacă am fondurile. Necesară este, oportună la fel şi fondurile sunt, atunci de ce să 
dăm banii în altă parte?” 

 
Dl. Nimu Ioan:  
„ISPA s-a încheiat anul trecut, au fost nişte bani care au rămas şi îi dirijăm în 

continuare tot pe lucrări de genul acesta.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„ Suma respectivă a rămas, şi se împarte?” 
 
Dl. Nimu Ioan:  
„…cea mai mare parte e pentru fondurile de coeziune, în completare la programul 

ISPA. Am mai făcut o inventariere….” 
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Dl. Cri şan Ovidiu : 
„..este legal, ca ce rămâne să fie utilizat în alte investiţii? Este de competenţa 

Consiliului Local?” 
 
Dl. Nimu Ioan:  
„Da, este. Pentru diverse documentaţii, vă dau un exemplu, pentru şoseaua de 

centură, trebuie să facem un studiu de fezabilitate ca să ştim şi costurile. Anul viitor se va da drumul 
la nişte finanţări pe diverse axe de finanţare, instrumentul principal este studiul de fezabilitate. Fără 
el nu poţi să faci nimic.” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„Există cadru legal, art. 49 din Legea nr. 273, competenţa îi revine Consiliului Local, 

pentru că este trecerea de la un capitol la altul, şi este  competenţa Consiliului Local. Când în cadrul 
aceluiaşi capitol se face trecerea unor sume, competenţa revine ordonatorului principal de credite, 
în speţă d-lui primar al municipiului Hunedoara, în această situaţie competenţa revine dvs. 
Consiliului Local.” 

 
Dna Mornea Maria : 
„Nu am negat faptul că nu există posibilitatea legală, nu despre asta discutăm, ci 

despre oportunitatea şi necesitatea acestor mutări de sume şi unde le mutăm. Anul trecut s-a 
încheiat cu ISPA, de ce aţi cuprins în planul pe anul acesta?” 

 
Dl. Nimu Ioan:  
„Ele au rămas de anul trecut, ştiţi cum se aprobă bugetul, se încheie anul financiar şi 

bugetul nou este în martie-aprilie, din cauza asta s-au cuprins anul acesta.” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Dl.  Nimu a dat o explicaţie pertinentă de ce s-a făcut aşa. În martie s-a aprobat 

bugetul, suma era de anul trecut şi a fost inclusă în buget, este în regulă.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dna Mornea Maria : 
„În martie s-a aprobat bugetul, ştiaţi că suma este neutilizată, de ce aţi mai prins-o?” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Am prins-o, ca să o putem utiliza.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dna Takacs Aranka : 
„Vă dau o soluţie, unde să utilizaţi această sumă. În Ceangăi să se rezolve problema 

cu drumul şi cu apa şi cu canalizarea….toţi ne duc cu vorba….” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Acolo este prins pe fondurile de coeziune.” 
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Dna Takacs Aranka : 
„Asta auzim de foarte multă vreme….” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Asta auzim şi noi…” 
 
Dna Takacs Aranka : 
„Ar trebui să vedem măcar 10 metri făcuţi, şi atunci o să începem şi noi să credem că 

se va face ceva, să vedem că este o rază de speranţă…” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Dna consilier, tot cartierul este prins pe fondurile de coeziune, licitaţiile au fost 

întârziate, au fost contestate, a fost în sarcina Apa Prod-ului, am înţeles de la dl. director că în 
sfârşit s-au finalizat şi lucrările încep la primăvară. După şedinţă să veniţi şi o să vă dau toată lista 
cu străzile care intră în reabilitare.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu . 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă cu 13 voturi „pentru” şi 5 voturi „abţineri” (Rusu Constantin, Mornea 

Maria, Magaon Jane, Costa Mircea, Bucaleţ Marian).  
Hotărârea nr.260/2013 se aprob ă cu 13 voturi „pentru” şi 5 voturi 

„ab ţineri”(Rusu Constantin, Mornea Maria, Magaon Jane, Costa Mircea, Bucale ţ Marian).  
 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind  aprobarea Regulamentului  de organizare şi 
funcţionare a parcărilor publice de reşedinţă aflate pe raza municipiului Hunedoara   
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.261/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.262/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr. 230/2013 privind aprobarea  vânzării prin licitaţie publică  a imobilului  
clădire PT 7C înscris în CF nr.66024, nr. Cadastral 946-C1 proprietate privată  a municipiului 
Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.263/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii în folosinţă gratuită, pe 
termen limitat, către Centrul de Transfuzie Sanguină al Judeţului Hunedoara a unor spaţii din 
imobilul denumit „Ambulatoriu integrat”, imobil aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara şi 
în administrarea Spitalului municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-nei  Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.264/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii în folosinţă gratuită, pe 
termen limitat,  către Direcţia de Sănătate Publică a judeţului Hunedoara a unor spaţii din imobilul 
numit „Ambulatoriu integrat”, imobil aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara şi în 
administrarea Spitalului municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.265/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii în folosinţă gratuită, pe 
termen limitat, către Serviciul de Ambulanţă Judeţeană Hunedoara a unor spaţii din imobilul numit „ 
Ambulanţă, etaj I+garaje”, imobil aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara şi în 
administrarea Spitalului municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.266/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre  pentru aprobarea modificării Anexei nr. 1 a Hotărârii 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 92/2009, privind aprobarea Regulamentului de 
organizare şi funcţionare al Parcului de echipamente, accesorii şi dispozitive pentru accesibilitatea 
persoanelor cu dizabilităţi neuromotorii şi aprobarea Contractului de comodat. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.267/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre  privind repartizarea unor locuinte de necesitate. 
              -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.268/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea ordinii de prioritate în soluţionarea 
cererilor de locuinţe şi în repartizarea locuinţelor cu chirie din fondul locativ de stat în anul 2014. 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism. –aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.269/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate şi a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “Amenajare zonă de agrement - Ştrand 
în Municipiul Hunedoara“ . 

          -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
„Am de făcut câteva precizări de făcut la acest studiu, este unul dintre proiectele 

multianuale pe care vi le propunem alături de altele care vor veni, aşa cum a spus dl. viceprimar, 
legat de şoseaua de  centură. Avem la ora actuală în derulare câteva discuţii destul de avansate 
pentru desfăşurarea unor proiecte în comun cu Consiliul Judeţean, este vorba de şoseaua 
Sântuhalm-Hunedoara, pe patru benzi, şi de asemenea o reţea de trolebuz, tot de la intrarea în 
Deva până la intrarea în Hunedoara. Urmează să identificăm încă un proiect în valoare de 
aproximativ 50 milioane de euro, va fi un proiect cu impact judeţean şi care va include şi municipiul 
Hunedoara.  

Legat de acest studiu de fezabilitate, iniţial am dorit să o realizăm pe spaţiul vechiului 
ştrand al municipiului Hunedoara, dar pentru că noile norme europene impun asigurarea canalizării 
şi costurile ar fi fost mult mai mari, ne-am decis pentru un teren pe care îl avem în spatele bazinului 
de înot, întrucât între cele două să existe şi o conexiune, cel care doreşte să acceseze bazinul de 
înot poate să o facă, şi în acelaşi timp să intre şi la ştrand.  

Vă fac o prezentare scurtă. Ce este cu moro, reprezintă bazinul de înot, între bazinul 
de înot şi viitorul ştrand există posibilitatea de a intra dintr-unul în altul, suprafaţa luciului de apă 
este de 2000 de metri pătraţi, valoarea estimată este destul de ridicată, o asemenea investiţie ar fi 
cam în jur de 700-800 mii de euro. 

 Pentru că noi  nu avem sumele necesare pentru a bugeta o astfel de investiţie, am 
decis să fie o investiţie cu un buget cu investiţie multianuală, şi de asemenea avem trei surse 
alternative de finanţare.  
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Unul este bugetul local, în măsura în care vom dispune de aceşti bani, altul este un 
parteneriat cu Consiliul Judeţean, cu care am avut deja discuţii, iar al treilea este pe fonduri 
europene. Astea ar fi posibilităţile de finanţare.” 
 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Bucale ţ Marian : 
„Pentru a nu se crea confuzii, vreau să pun următoarea întrebare: acest studiu este 

făcut ori nu? Când s-a aprobat acest studiu, ca să se facă?” 
 
Dl. Nimu Ioan:  
„Există în lista de investiţii poziţie ca să se facă un astfel de documentaţie…” 
 
Dl. Bucale ţ Marian : 
„D-lor consilieri, în O.G. nr.26/2012, la art.5 spune aşa: Art. V. - (1) Autorităţilor şi 

instituţiilor publice ale administraţiei publice centrale şi locale, indiferent de modul de finanţare şi 
subordonare, li se interzice efectuarea de cheltuieli pentru achiziţionarea şi/sau elaborarea studiilor 
de prefezabilitate, a studiilor de fezabilitate şi a altor studii aferente obiectivelor de investiţii, în 
oricare dintre următoarele situaţii:  

   a) dacă în ultimii 5 ani bugetari au fost întocmite şi înregistrate în contabilitate studii 
având acelaşi obiect; în această situaţie se procedează la actualizarea studiilor existente;  

   b) dacă obiectivul de investiţii publice nu va putea fi inclus în programul de investiţii 
publice în anul bugetar următor în condiţiile prevăzute la alin. (4).  

   (2) În cazuri temeinic justificate, achiziţiile prevăzute la alin. (1) se pot realiza cu 
aprobarea Guvernului, prin memorandum iniţiat de ordonatorul principal de credite în cazul 
autorităţilor şi instituţiilor publice ale administraţiei publice centrale, sau, după caz, cu aprobarea 
consiliilor locale, consiliilor judeţene ori Consiliului General al Municipiului Bucureşti, în cazul 
autorităţilor şi instituţiilor publice ale administraţiei publice locale. Eu zic să ne mai gândim dacă 
prima prioritate este acest ştrand. Câte studii de fezabilitate avem la ora actuală în cadrul primăriei, 
efectuate şi nerealizate? Ordonanţa spune clar, interzice cu desăvârşire.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Ordonanţa nr. 26/2012, interzice clar, dacă în acest domeniu au mai fost studii de 

fezabilitate…” 
 
Dl. Bucale ţ Marian : 
„…nu spune….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„…ba da…citiţi cu atenţie…în ultimii cinci ani…” 
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Dl. Bucale ţ Marian : 
„…dacă în ultimii 5 ani bugetari au fost întocmite şi înregistrate în contabilitate studii 

având acelaşi obiect …la art. 2 spune: în cazuri temeinic justificate, achiziţiile prevăzute la alin. (1) 
se pot realiza cu aprobarea Guvernului, prin memorandum iniţiat de ordonatorul principal de credite 
în cazul autorităţilor şi instituţiilor publice ale administraţiei publice centrale, sau, după caz, cu 
aprobarea consiliilor locale. În cazuri total deosebite, dacă centura Hunedoarei este deosebită…” 

 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
„Aici este vorba de alt domeniu, el nu a mai beneficiat de un alt studiu…” 
 
Dl. Bucale ţ Marian : 
„….este vorba de bani, avem bani să facem şi centura şi acest ştrand? Dacă aveţi 

bani, să faceţi” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„…deci, nu încălcăm cu nimic Ordonanţa nr.26/2012, mai mult introducerea în bugetul 

pe anul viitor, se va proceda după aprobarea studiului de fezabilitate. Se va bugeta ca şi proiect 
multianual în bugetul pentru anul 2014.” 

 
Dna Mornea Maria : 
„Nu se pune problema de a se încălca o prevedere legală, ci a faptului că această 

cheltuială cu studiul de fezabilitate a fost aprobată tot generic, ca şi acum… Aprobarea la diverse 
studii tehnice economice 97 mii de lei pe care i-am aprobat, care vor plăti acest studiu de 
fezabilitate. Practic, astăzi am aprobat ca să se facă acest studiu de fezabilitate, ca şi alocare de 
fonduri. Nu spune nici unde că, studiul de fezabilitate este cuprins s-au nu în suplimentarea 
bugetară de azi. Pe de altă parte eu sunt economist, şi întreb dacă este necesar, dacă este 
oportun, nu avem altceva de făcut cu aceşti bani? 

 Eu am făcut o analiză mai detaliată a acestui studiu de fezabilitate, în sensul că 
proiectul de investiţii nu este de 800 de mii de euro, ci preţul investiţiei este de 1.545.670 de euro, 
euro este la 4,42 lei, în momentul în care lucrarea se va face, clar sumele vor fi un pic peste. La 
această sumă, numai ca să se recupereze investiţia, în studiu de fezabilitate este prevăzut că 
recuperarea se va face în 15 ani. În fiecare an ar trebui să se recupereze 103.045 de euro, asta 
numai ca să recuperăm investiţia, la care se adaugă cheltuielile de exploatare: apă, canalizare, 
curent…..ştrandul de la Călan funcţionează doar 3 luni pe an, iunie, iulie, august. Ar trebui să se 
realizeze venituri nu numai pentru amortizarea investiţiei…ar trebuie să realizăm pentru fiecare zi 
1.200 de euro, nu pare mult…dar pentru Hunedoara şi pentru veniturile Hunedoarei, asta în 
condiţiile în care se vor prezenta la ştrand câte 400 de oameni pe zi. Nu am pus problema dacă 
plouă sau nu, deci despre asta este vorba. 

 Este o investiţie bună pentru Hunedoare, dar zic eu că haideţi să facem apa şi 
drumurile şi canalizările sau să încercăm să facem nişte investiţii din care să aducem un plus de 
valoare pentru oamenii din Hunedoara. Să le facem nişte locuri de muncă.” 

 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Din câte am înţeles sunt două aspecte care se desprind din această discuţie. Una 

este legată de ceea ce întreba dl. consilier Bucaleţ, dacă nu încălcăm Ordonanţa nr.26/2012, care 
aduce o reglementare nouă, noile studii de fezabilitate a altor obiective de investiţii. Din acest punct 
de vedere, oficiul juridic ne-a asigurat că nu încălcăm, pentru că nu mai există un alt obiectiv de 
investiţii, gen ştrand, care să fi avut un studiu de fezabilitate întocmit. Practic vorbim de un obiectiv 
nou de investiţii. Doi la mână, în ceea ce priveşte necesitatea, oportunitatea, cum spunea d-na 
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consilier Mornea, vreau să vă reamintesc că noi am votat lista obiectivelor de investiţii cu finanţare 
integrală sau parţială de la buget pe anul 2013, la lucrări noi – realizare ştrand, şi la alte cheltuieli 
de investiţii – întocmirea documentaţiei tehnico economice SF+PT realizare ştrand, deci tot noi am 
votat acest lucru. 

 Acum dacă vreţi să ne luăm votul înapoi, probabil că ar trebuie să schimbăm lista de 
investiţii. Dacă vorbim de necesitatea de a face alte investiţii în Hunedoara, cu asta suntem de 
acord fiecare consilier, mai ale că fiecare dintre noi răspundem de câte o zonă. Aşa cum d-na 
consilier Noghiţă, pe bună dreptate, se supăra că administraţia locală nu a reuşit să facă suficient 
pentru locuitorii din Pestişul Mare, sau pentru cartierul Micro IV, Micro V…evident că putem să 
gândim sumele pe care le avem în investiţii, să meargă către anumite obiective, dar acum nu 
înţeleg de ce am votat lista aşa, de ce nu ne-am opus atunci? Ca să poţi să demarezi o asemenea 
investiţie, unde este de discutat ca şi necesitate în detrimentul altora, trebuie să ai bani. Banii sunt 
puţini, este adevărat, dar necesitatea vine şi de la dorinţa cetăţenilor, asumată de noi toţi politicienii, 
pentru că până la urmă, cred că U.S.L. a avut prima idee în campanie de a face acest ştrand în 
mijlocul oraşului. Discutam unde să facem la Valea Seacă, sau în mijlocul oraşului, ni l-am asumat 
reciproc, ca şi o necesitate a cetăţenilor.  

Ca să îţi poţi da seama cam cât ar costa, evident că trebuie să faci acest studiu de 
fezabilitate şi întocmirea documentaţiei tehnice şi repet, noi cei douăzeci şi unu suntem cei care am 
votat aceste lucruri, cu câteva luni în urmă.” 

 
Dl. Nimu Ioan :                              
„Studiul de fezabilitate era prins distins în lista de investiţii, asta am vrut să spun.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Din punctul de vedere al omului de afaceri Ovidiu Crişan, sunt un om care în cadrul 

firmei mele, trebuie să fiu extrem de atent cu veniturile care vin, cu cheltuielile care se includ şi 
neprevăzutele care sunt. În viaţă mai facem şi pentru sufletul nostru câte ceva. Sunt de acord că nu 
sunt bani, sunt de acord cu d-na Mornea şi cu dl. Bucaleţ, dar repet tot ceea ce am făcut în viaţă 
până acum am făcut prin girare la bancă, sunt plin de credite, nu sunt un om de afaceri aşa de 
prosper cum credeţi dvs., pentru că am credite extrem de mari. Ca să poţi să mergi înainte, un om 
de succes trebuie să aibă credite în bancă.  

Acest obiectiv este atractiv şi din exterior. Firma mea este printre puţinele firme care 
aduc bani din exteriorul Hunedoarei, deci acest obiectiv va aduce vizitatori şi din exteriorul 
Hunedoarei. Vreau să vă fac o propunere, eu am vrut să fac aşa ceva acolo pe mandatul trecut, dar 
nu s-a putut, eu fac un pariu cu dvs. că ştrandul va aduce al doilea venit după Castel, mă lăsaţi pe 
mine să îl gestionez în primul an, îl gestionez gratis, şi va fi al doilea venit după Castel. 

Dacă făceam eu aşa ceva, dar nu pot pentru că nu mai am ce gira, propun d-lui primar 
şi consiliului local, ca pe timp de iarnă să fie patinoar. Partea de jos a bazinelor se pot face 
patinoare. Mergeţi în Timişoara, să vedeţi aşa ceva. Patru luni de zile încasăm bani din ştrand şi trei 
luni pe an, cu bani foarte puţini, decembrie, ianuarie, februarie să fie patinoar. Este o idee foarte 
bună, din punctul meu de vedere, dar eu nu mai am posibilităţi financiare de încă 40 de miliarde. Vă 
mulţumesc.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-2 se aprobă cu 15 voturi „pentru”, un vot „împotrivă”(Mornea Maria) şi 2 voturi 

„abţineri” (Rusu Constantin, Bucaleţ Marian). 
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Art.3 se aprobă cu 16 voturi „pentru” şi 2 voturi „abţineri” (Rusu Constantin, Bucaleţ 
Marian). 

 
Hotărârea nr.270/2013 se aprob ă cu 16 voturi „pentru” şi 2 voturi „ab ţineri” 

(Rusu Constantin, Bucale ţ Marian). 
 
 

La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre  privind  aprobarea vânzării prin licitaţie publică a  
spaţiului situat  în  municipiul Hunedoara, str.George Enescu,  nr.24, înscris în C.F. Hunedoara 
nr.61300-C1-U22, nr.cadastral 2464-C1-U10, în suprafaţă utilă de 6,2 mp, cotă părţi comune 8,7 
mp şi  cotă părţi teren 5,6 mp, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea spaţiului situat  în  municipiul 
Hunedoara, str. George Enescu,   nr.24, înscris în C.F. Hunedoara nr.61300-C1-U22, nr. cadastral 
2464-C1-U10, în suprafaţă utilă de 6,2 mp, cotă părţi comune 8,7 mp şi  cotă părţi teren 5,6 mp, 
aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte 18 voturi “pentru”             
Pahonţu Cristina Marcela -  inspector Compartiment concesiuni, închirieri  - membru 18 voturi 
“pentru”             
Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru 18 voturi “pentru”             
Gherghina Horia – consilier Compartiment Dezvoltare Durabilă  - membru 18 voturi “pentru”             
Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ - membru  18 voturi “pentru”             
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În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea imobilului menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
                 Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
                 Pahonţu Cristina Marcela -  inspector Compartiment concesiuni, închirieri  - membru; 
                 Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru; 
                 Gherghina Horia – consilier Compartiment Dezvoltare Durabilă  - membru. 

      Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ - membru . 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea spaţiului menţionat 
mai sus, a constatat următoarele: 

 
Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă 18 voturi “pentru”   

     Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă 18 voturi “pentru”   
David  Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă 18 voturi   
 “pentru”   

 
                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 

publice pentru vânzarea spaţiului menţionat mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                   

           Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă;  
     Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă; 

                David  Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă.  
 

Art.5-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.271/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
 La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre  privind  aprobarea prelungirii duratei Contractului de 
Asociere nr.177/23.11.2009 încheiat între  Municipiul Hunedoara şi S.C. Ariana Turism S.R.L. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.272/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unei 
suprafeţe de 2 mp, din terenul aferent curţii exterioare a Muzeului “Castelul Corvinilor” înscris în CF 
65826, nr. topo 65826, aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara, în vederea amplasării 
unui ATM. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
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- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                        Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea unei suprafeţe de 2 mp, din terenul 
aferent curţii exterioare a Muzeului “Castelul Corvinilor” înscris în CF, nr.65826, nr. topo 65826, aflat 
în domeniul public al Municipiului Hunedoara, în vederea amplasării unui ATM, a constatat 
următoarele: 
 
Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 18 voturi “pentru”             
Lupulescu Ion– referent  Muzeul „Castelul Corvinilor” membru 18 voturi “pentru”             
Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru 18 voturi “pentru”             
Gherghina Horia – inspector specialitate Compartiment Dezvoltare Durabilă – membru 18 voturi 
“pentru”             
Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru 18 voturi “pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea suprafeţei menţionate mai sus,  este următoarea: 

 
                 Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
                 Lupulescu Ion– referent  Muzeul „Castelul Corvinilor” membru; 
                 Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru; 
                 Gherghina Horia – inspector specialitate Compartiment Dezvoltare Durabilă – membru; 
                 Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ - membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea suprafeţei 
menţionate mai sus, a constatat următoarele: 
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 Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă 18 voturi “pentru”   
 Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă 18voturi   

                                                                                                                                                “pentru”   
 David  Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă 18 voturi                                                                                                                       
                                                                                                                                            “pentru”   

 
 

                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea suprafeţei menţionate mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                           
     Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă;  

 Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă; 
 David  Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă. 

 
Art.5-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.273/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre  pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr. 249/2013 privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică  a 
imobilului încăpere din clădirea PT 7A înscris în CF nr.65816, nr. Cadastral 65816-C1, proprietate 
privată  a municipiului Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.274/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea încheierii unui act adiţional la 
contractul de administrare nr.207/21.11.2012, având ca părţi Municipiul Hunedoara şi Agenţia 
Judeţeană pentru Ocuparea Forţei de Muncă Hunedoara 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 

Dl. Farca ş Ladislau:  
 „Propun un amendament, având în vedere că se transmite în administrare, şi având în 

vedere că se fac demersuri pentru a se ocupa şi spaţiile de la etaje, eu zic să se insereze obligaţia 
de a asigura acces liber la etaje. Amendamentul sună în felul următor: la art.1 din contract, să se 
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insereze la sfârşit….. cu obligaţia ca accesul în imobil şi la etajele superioare să fie libere şi 
disponibile titularului/ titularilor dreptului de proprietate sau de folosinţă.” 

 
Amendamentul se aprobă în unanimitate. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi un vot ”abţinere” (Magaon Jane). 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.275/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre  privind  înfiinţarea  unei  societăţi cu răspundere 
limitată, având ca asociaţi Municipiul Hunedoara şi SC ECO SID SRL. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
„Ca să nu existe nici un fel de suspiciuni asupra intenţiei primăriei. Conform Legii 

nr.31, nu poţi să fi asociat unic decât într-o singură societate, drept pentru care apare aici Eco Sid-
ul ca şi asociat.  

Înţeleg că în şedinţa trecută au fost discuţii în legătură cu obiectul de activitate că este 
prea cuprinzător. Dl. Spiridon s-a ocupat şi a schimbat şi obiectul de activitate şi a redus şi din 
codurile CAEN, intenţia noastră este să dedicăm această societate Castelului. Noi avem la ora 
actuală la Castel aproape 350.000 de vizitatori pe anul acesta şi încasări, cu încasările pe care le 
vom face de la o societate care fac nişte filmări, vom trece  de 30 miliarde de lei vechi. În aceste 
condiţii e aproape logic că ar trebui să găsim şi o altă sursă de finanţare pentru cei care 
administrează Castelul, să oferim obiecte promoţionale cu adausul de rigoare şi de asemenea să 
creăm şi nişte locuri de muncă. Aşa cum spunea şi d-na Mornea, este şi pe lista de priorităţi a 
Consiliului Local crearea a noi locuri de muncă. Să angajăm nişte croitorese care să confecţioneze 
costume de epocă, medievale, care să realizeze obiecte cu caracter medieval, pe modelul 
castelelor care există la ora actuală în Europa. O să vă dau un exemplu. Am avut ocazia chiar în 
această vară să vizitez un astfel de muzeu, care are la ieşire un magazin de suveniruri şi după 
socoteala mea, acolo se realizează venituri de 3-4 ori mai mari decât cele din biletele de intrare. Vă 
asigur că nu este nici o intenţie de a crea concurenţă neloială celor care au firme în municipiul 
Hunedoara. Vrem să punem în valoare acest castel care la ora actuală este cam singura noastră 
sursă de venit, din păcate. 

Vă mulţumesc pentru votul acordat pentru ştrand, sperăm ca şi acela să devină o 
sursă de venit, şi pentru proiectul pe care l-aţi aprobat, cu parcările, şi acela să fie o sursă de venit 
pentru bugetul local. Dorim ca în următoarea perioadă să reuşim să ne orientăm către acest 
obiectiv turistic, care creşte în mod natural, fără să facem noi foarte mari investiţii. 

Aceasta este realul motiv pentru care vă propunem realizarea acestei societăţi 
comerciale, care să pună cât mai bine în valoare potenţialul turistic pe care îl avem.” 
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- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz nefavorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Magaon Jane : 
„Acum o lună a mai venit acest proiect pe masa de discuţii aici la noi, şi s-a dat un vot 

al consilierilor. Venin după o lună cu acelaşi  proiect, şi suntem puşi într-o situaţie, zic eu, penibilă, 
ca să schimbăm votul. Ce ar fi dacă orice hotărâre care nu trece luna aceasta, să-l introducem luni 
la rând, până trece. Mi se pare aberant ca după o lună să punem din nou şi să punem consilierii 
într-o situaţie să voteze acelaşi proiect de hotărâre. 

 O altă problemă. Nu mi se pare normal ca primăria să aibă acest obiect de activitate 
şi să facă concurenţă neloială firmelor din Hunedoara. Avem societate, avem Eco Sid-ul care are 
foarte multe obiecte de activitate şi poate să facă activitatea la Castel. Nu cred că este necesar să 
mai înfiinţăm o societate, să ne mai asumăm nu ştiu câte pe acolo. În loc să creăm venituri cât mai 
mari, aceste venituri vor scade din motivul că mai apare un director mai apare un administrator, un 
contabil, lucru pe care, zic eu, Eco Sid-ul îl are deja. Nu văd necesar ca primăria să mai înfiinţeze 
un S.R.L., pentru că eu nu prea am încredere în S.R.L. –uri. Am văzut ce se întâmplă şi la Parc, şi 
din acest motiv nu sunt de acord.” 

 
D-na Mornea Maria : 
„Aşa cum ştiţi, eu mă refer la  costuri şi la eficienţă. Există Eco Sid-ul care poate să 

facă aceste activităţi, pe lângă sumele care sunt, va trebui un director, o activitate de contabilitate, 
un auditor, foarte important lucrul acesta. Din toate datele pe care le am, nici la Eco Sid nu există 
auditor. Legea contabilităţii spune foarte clar la art.34 ….situaţiile financiare anuale ale persoanelor 
juridice de interes public sunt supuse auditului financiar, care se efectuează de către auditori 
financiari, persoane fizice sau juridice autorizate, în condiţiile legii. Şi Ordonanţa nr.90, spune cine 
face acest audit statutar, adică un auditor independent. Gândiţi-vă că costurile cu un auditor în plus 
faţă de cel pe care ar trebui să-l avem inclusiv la Eco Sid şi pe care nu îl avem, sunt destul de mari. 
Sigur că realizările pot să fie destul de mari, de ce să nu meargă pe Eco Sid unde primăria este 
acţionar majoritar. Faptul că avem nişte procese cu Eco Sid-ul, care pune Eco Sid-ul într-o anumită 
situaţie, mai înfiinţăm o societate ca să ce? Aşa cum am spus şi data trecută nu îi văd rentabilitatea 
acestei societăţi pe care vreţi să o înfiinţaţi.” 

 
D-na Takacs Aranka : 
„Eu zic că este o idee pe care trebuie să o dezvoltăm, pentru promovarea Castelului 

care este cel mai important obiectiv turistic din oraşul Hunedoara. De ce să complicăm lucrurile şi 
să îngreunăm realizarea acestor idei. Szombathely de exemplu, are zeci de firme şi de asociaţii 
asociate cu primăria ca să poată face diferite activităţi şi să meargă lucrurile mult mai bine. Eu nu 
văd de ce nu ar fi bine să se realizeze un astfel de proiect.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 
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Dl. Mureşan Vasile : 
„Am observat  opoziţia la anumite hotărâri cu destinaţie primar. Eu spun că obiectivul 

acesta şi celelalte obiective pentru care aţi avut opoziţie, sunt obiective în folosul hunedorenilor, 
resursele nu se redistribuie asupra unor persoane a unor societăţi ci în folosul cetăţenilor. 
Activitatea asta de artizanat, activitatea meşteşugărească are şi un anumit iz. Eu admir această 
echipă de tineri care are curajul să înceapă aşa ceva, dacă aţi umblat în alte locuri, aţi văzut multe 
castele şi multe muzee, toate au o activitate adiţională pentru a câştiga venit şi în plus 
înfrumuseţează activităţile pe care le fac administraţiile respective. 

Eu aş merge mai departe, tot în zona Castelului ar trebui proiectat în spiritul castelului, 
este un castel vechi, este o valoare, este recunoscută, vin foarte mulţi vizitatori, ar trebui să fie şi 
exteriorul frumos. Eu zic că trebuie să susţinem acest proiect în interesul cetăţenilor, în interesul 
municipiului. Nu facem opoziţie primarului ci hunedorenilor, dacă ne opunem la astfel de proiecte.” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„Aşa după cum cunoaşteţi noi am introdus acest proiect la o şedinţă anterioară a 

Consiliului Local şi s-a dorit cu cele mai sincere intenţii şi sentimente tocmai posibilitatea promovării 
imaginii castelului şi obţinerea unui profit pentru oraş, pentru municipalitate prin modul prin care noi 
vom reuşi să promovăm şi să valorificăm aceste resurse. Se cunoaşte că peste tot unde se merge 
în ţară, la mănăstiri la biserici, există deja create aceste structuri cu caracter comercial, care 
valorifică produsele specifice obiectivului istoric. Noi considerăm că iniţiativa noastră a fost una 
deschisă, sinceră, nu ascunde absolut nimic. Ea este perfect legală, precum şi dvs. aţi recunoscut 
data anterioară, iar la acea dată s-a pus problema obiectului de activitate la această societate. Din 
punct de vedere al obiectelor de activitate codul CAEN, noi am umblat la aceste obiecte de 
activitate şi am încercat să găsim obiecte de activitate cât mai aproape de ceea ce s-a dorit de către 
dvs., în şedinţa anterioară. Noi am procedat în acest sens şi am venit din nou cu acest proiect de 
hotărâre, nu pentru a schimba un vot, ci pentru a ne adapta la cerinţele Consiliului Local şi de a găsi 
soluţii ca să nu blocăm un proiect, care zicem noi că este benefic atât pentru Consiliul Local cât şi 
pentru instituţia primarului dar mai ales pentru municipiul Hunedoara.” 

 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 14 voturi „pentru”, 2 voturi „împotrivă”(Magaon Jane, 

Mornea Maria), 2 voturi „abţineri” (Rusu Constantin, Bucaleţ Marian). 
Art.1 se aprobă cu 14 voturi „pentru”, 2 voturi „împotrivă”(Magaon Jane, Mornea 

Maria), 2 voturi „abţineri” (Rusu Constantin, Bucaleţ Marian). 
 
Având în vedere faptul că art. 2  din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 
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                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea unei persoane în vederea 
administrării societăţii, „CORVINA HUNEDOARA” S.R.L ,  a constatat următoarele: 
 

-  d-nul BOLD AUREL 17 voturi “pentru” 
 

În urma acestor rezultate, administrarea societăţii „CORVINA HUNEDOARA” S.R.L., 
se va face de către dl. BOLD AUREL. 

 
 
Art.3-5 se aprobă cu 13 voturi „pentru”, 2 voturi „împotrivă”(Magaon Jane, Mornea 

Maria), 3 voturi „abţineri” (Rusu Constantin, Bucaleţ Marian, Costa Mircea). 
 
 

Având în vedere faptul că art. 6  din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind mandatarea unei persoane în 
vederea îndeplinirii  tuturor formalităţilor necesare dobândirii de către societatea „CORVINA 
HUNEDOARA” S.R.L.  a personalităţii juridice şi începerii funcţionării acesteia, a constatat 
următoarele: 
 

-  D-ra Plic Adelina – Roxana 17 voturi “pentru” 
 
                                                                    

În urma acestor rezultate, persoana mandatată pentru îndeplinirea tuturor formalităţilor 
necesare dobândirii de către societatea „CORVINA HUNEDOARA” S.R.L.  a personalităţii juridice 
şi începerii funcţionării acesteia, este: 

 
-  D-ra Plic Adelina – Roxana. 

 
Art.7-8 se aprobă cu 13 voturi „pentru”, 2 voturi „împotrivă”(Magaon Jane, Mornea 

Maria), 3 voturi „abţineri” (Rusu Constantin, Bucaleţ Marian, Costa Mircea). 
Art.9 se aprobă cu 17 voturi „pentru”, un vot „împotrivă”(Magaon Jane) 
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Hotărârea nr.276/2013 se aprob ă cu 13 voturi „pentru”, 2 voturi 
„împotriv ă”(Magaon Jane, Mornea Maria), 3 voturi „ab ţineri” (Rusu Constantin, Bucale ţ 
Marian, Costa Mircea). 

 
 
PAUZĂ 10 MINUTE 

 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea participării delegaţiei municipiului 
Hunedoara la sărbătoarea tradiţională a Sfântului Martin ce va avea loc în oraşul înfrăţit 
Szombathely-Ungaria, în perioada 8-10 noiembrie 2013. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil                                        
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate.  
 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind aprobarea componenţei delegaţiei 

municipiului Hunedoara care va participa la sărbătoarea tradiţională a Sfântului Martin ce va avea 
loc în oraşul înfrăţit Szombathely-Ungaria, în perioada 8-10 noiembrie 2013, a constatat 
următoarele: 

 
                                      Dan Bobouţanu – Viceprimarul Municipiului Hunedoara 18 voturi “pentru” 
                                      Takacs Aranka – consilier local 18 voturi “pentru” 

                                                                                              
În urma acestor rezultate, componenţa delegaţiei municipiului Hunedoara care va 

participa la sărbătoarea tradiţională a Sfântului Martin ce va avea loc în oraşul înfrăţit Szombathely-
Ungaria, în perioada 8-10 noiembrie 2013, este următoarea: 

 
Dan Bobouţanu – Viceprimarul Municipiului Hunedoara; 
Takacs Aranka – consilier local. 
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Art.3-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.277/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

La punctul 19 al ordinii de zi Prezentarea adresei Agenţiei Naţionale de Integritate 
nr.40168/G/II/20.09.2013, înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.52648/26.09.2013. 

 
Nu sunt discuţii. 
 

 
La punctul 20 al ordinii de zi Prezentarea Deciziei Curţii de Conturi a României – 

Camera de Conturi a judeţului Hunedoara nr. 65/23.09.2013, precum şi Raportul  de control 
înregistrat la entitatea auditată cu nr.44968/23.08.2013 şi la Camera de Conturi a judeţului 
Hunedoara cu nr.1060/23.08.2013, înregistrate la Primăria Municipiului Hunedoara sub 
nr.54643/4.10.2013. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
D-na Mornea Maria : 
„Am o întrebare, referitor la aceste sume care au fost cuprinse ca şi sume de plată 

restante, dacă aceste obligaţii de plată sunt ca urmare a neîntocmirii facturilor sau prestările de 
servicii nu au fost efectuate? Pentru că lucrurile diferă, în momentul în care prestarea acestor 
servicii a fost efectuată, obligaţia de plată trebuia înregistrată şi înregistrată în contabilitatea 
Colegiului Iancu de Hunedoara. Dacă lucrările nu au fost prestate, situaţia este un pic diferită, şi 
vreau acest răspuns. Deci dacă aceste sume sesizate de Curtea de Conturi, au fost cuprinse ca şi 
obligaţii faţă de diverşi furnizori, greşit, pentru că serviciile nu au fost făcute, sau nu s-au emis 
facturile. „ 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„O să primiţi răspunsul din partea direcţiei economică.” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Sunt două lucruri distinse, şi vreau răspunsul. Sumele sunt mari şi s-ar putea ca 

aceste sume să fie retrase din bugetul primăriei….aici spune că problema a fost remediată în timpul 
controlului, asta înseamnă că sumele au fost plătite de la buget, şi de aceea vreau să ştiu dacă într-
adevăr lucrările au fost făcute şi e lipsă doar de documente, sau nu.” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Aici scrie în art. 2, că sumele restante, sumele datorate şi neachitate, asta înseamnă 

că sunt facturate, ca principiu am zis…” 
 
 

La punctul 21 Diverse. 
 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
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D-na Takacs Aranka:  
„În şedinţa trecută dl. consilier Magaon a cerut o informare cu privire la deplasarea la 

Szombathely, o am aici, dacă o mai doreşte….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Ca o regulă generală prevăzută de lege, cei care pleacă în străinătate în delegaţii, la 

întoarcere, în termen de 5 zile trebuie să prezinte un raport asupra activităţii desfăşurate, este 
prevedere legală.” 

 
 
 
D-na Takacs Aranka:  
„Doresc să vă informez că am fost într-o delegaţie în China şi am luat legătura cu 

persoane foarte importante din China, şi dacă suntem deschişi pentru o colaborare ca şi oraş 
înfrăţit, ei sunt interesaţi în legătură cu dezvoltarea turistică, lanţuri hoteliere, dacă noi le acordăm 
un sprijin, ar putea fi în avantajul nostru.” 

 
 
Dl. Mureşan Vasile:  
„Aş dori pentru şedinţa următoare o informare privind stadiul îndeplinirii prevederii 

Legii nr.258/2013 privind câinii fără stăpân şi a normelor metodologice.” 
 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Serviciul acesta este la nivel judeţean, trebuie să cerem la dânşii aceste informaţii şi 

atunci o să dureze un pic mai mult până să vă dăm răspunsul.” 
 
 
Dl. Mărginean Alexandru : 
„…eu am cerut în şedinţa trecută un raport privind numărul persoanelor muşcate de 

câini, am primit, şi vă pot spune că în primele 9 luni au fost muşcaţi de câini peste 332 de persoane, 
din care 263 au avut nevoie de imunizare antirabic. Se duc bani mulţi pe aceste vaccine, plus 
suferinţa oamenilor.” 

 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Cât au costat vaccinurile?” 
 
 
D-na Radu Carollina : 
„Cam 2-3 milioane, şi se găsesc şi greu. În ultimii 2 ani s-au cheltuit peste 2 miliarde 

de lei. Ne costă foarte mult acest capitol, câinii.” 
 
 
D-na Mornea Maria : 
„Am o întrebare. Acum câteva luni am aprobat o hotărâre prin care stabileam nişte 

taxe pentru autovehiculele  care depăşesc 3500 tone. Ce s-a întâmplat cu această hotărâre, dacă 
se plică sau nu se aplică. „ 
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Dl. primar Viorel Arion : 
„Hotărârea se aplică şi până acum au fost eliberate 31 de avertismente, avem încasări 

la buget, nu am suma acum, dar dacă  mergeţi la direcţia economică vă poate spune exact.” 
 
 
D-na Mornea Maria : 
„Vă pun această întrebare, pentru că am aprobat ca  aceste sume să fie folosite 

pentru drumuri. Nu am avut nici o suplimentare bugetară cu aceste sume. Dacă s-au încasat, ele 
trebuiau să fie cuprinse pentru drumuri.” 

 
 

Dl. Marginean Alexandru : 
„Am omis o problemă, trec prin oraş văd cum sunt străzile şi apreciez că majoritatea 

străzilor s-au refăcut. În micro V s-au omis două străzi, Aleea Rândunicii care este de 100 de metri 
şi o parcare. Şi din parcare s-ar putea obţine nişte bani. Strada şi parcarea din spatele băncii 
Transilvania.” 
 
 

Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Acele străzi nu au fost cuprinse în contractul subsecvent 2….” 
 

 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Am şi eu o problemă. La intrarea în Buituri, vă rugăm să ţineţi cont şi în această lună 

să putem să turnăm beton în gropi, vă rugăm frumos, este mai rea decât strada Carol Davila. În 
Carol Davila se poate face la fel, e de 10 ori mai ieftin decât cu asfalt. Vă rog frumos să faceţi ceva, 
acolo.” 

 
 

Dl. Cri şan Ovidiu:  
 „Vă mulţumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de azi a 

Consiliului local." 
 
 
 

PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 
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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

 
MINUTA 

 
şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 31.10.2013 

 
 
1.  Proiect de hotărâre privind  aprobarea rectificării bugetului local al Municipiului Hunedoara pe 
anul 2013. 

             Hotărârea nr.260/2013 se aprob ă cu 13 voturi „pentru” şi 5 voturi 
„ab ţineri”(Rusu Constantin, Mornea Maria, Magaon Jane, Costa Mircea, Bucale ţ Marian).  
                   
2. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Regulamentului  de organizare şi funcţionare a parcărilor 
publice de reşedinţă aflate pe raza municipiului Hunedoara   

Hotărârea nr.261/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
3. Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe clădiri pentru 
persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
             Hotărârea nr.262/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
4. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 
230/2013 privind aprobarea  vânzării prin licitaţie publică  a imobilului  clădire PT 7C înscris în CF 
nr.66024, nr. Cadastral 946-C1 proprietate privată  a municipiului Hunedoara. 

            Hotărârea nr.263/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii în folosinţă gratuită, pe termen limitat, către 
Centrul de Transfuzie Sanguină al Judeţului Hunedoara a unor spaţii din imobilul denumit 
„Ambulatoriu integrat”, imobil aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara şi în administrarea 
Spitalului municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara. 
                     Hotărârea nr.264/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii în folosinţă gratuită, pe termen limitat,  către 
Direcţia de Sănătate Publică a judeţului Hunedoara a unor spaţii din imobilul numit „Ambulatoriu 
integrat”, imobil aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara şi în administrarea Spitalului 
municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara. 
            Hotărârea nr.265/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii în folosinţă gratuită, pe termen limitat, către 
Serviciul de Ambulanţă Judeţeană Hunedoara a unor spaţii din imobilul numit „ Ambulanţă, etaj 
I+garaje”, imobil aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara şi în administrarea Spitalului 
municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara. 
                       Hotărârea nr.266/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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8. Proiect de hotărâre  pentru aprobarea modificării Anexei nr. 1 a Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr. 92/2009, privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare 
al Parcului de echipamente, accesorii şi dispozitive pentru accesibilitatea persoanelor cu dizabilităţi 
neuromotorii şi aprobarea Contractului de comodat. 
                       Hotărârea nr.267/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
9. Proiect de hotărâre  privind repartizarea unor locuinte de necesitate. 
             Hotărârea nr.268/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
10.  Proiect de hotărâre privind stabilirea ordinii de prioritate în soluţionarea cererilor de locuinţe şi 
în repartizarea locuinţelor cu chirie din fondul locativ de stat în anul 2014. 
                        Hotărârea nr.269/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
 11. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie “Amenajare zonă de agrement - Ştrand în Municipiul 
Hunedoara“ . 

  Hotărârea nr.270/2013 se aprob ă cu 16 voturi „pentru” şi 2 voturi „ab ţineri” 
(Rusu Constantin, Bucale ţ Marian). 
 

12. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea vânzării prin licitaţie publică a  spaţiului situat  în  
municipiul Hunedoara, str.George Enescu,  nr.24, înscris în C.F. Hunedoara nr.61300-C1-U22, 
nr.cadastral 2464-C1-U10, în suprafaţă utilă de 6,2 mp, cotă părţi comune 8,7 mp şi  cotă părţi teren 
5,6 mp, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 
              Hotărârea nr.271/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
 13. Proiect de hotărâre privind  aprobarea prelungirii duratei Contractului de Asociere 

nr.177/23.11.2009 încheiat între  Municipiul Hunedoara şi S.C. Ariana Turism S.R.L. 
             Hotărârea nr.272/2013 se aprob ă în unanimitate 

  
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unei suprafeţe de 2 mp, din 
terenul aferent curţii exterioare a Muzeului “Castelul Corvinilor” înscris în CF 65826, nr. topo 65826, 
aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara, în vederea amplasării unui ATM. 

                Hotărârea nr.273/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
15. Proiect de hotărâre  pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 249/2013 privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică  a imobilului încăpere din 
clădirea PT 7A înscris în CF nr.65816, nr. Cadastral 65816-C1, proprietate privată  a municipiului 
Hunedoara. 

           Hotărârea nr.274/2013 se aprob ă în unanimitate.  

 
16. Proiect de hotărâre  privind aprobarea încheierii unui act adiţional la contractul de administrare 
nr.207/21.11.2012, având ca părţi Municipiul Hunedoara şi Agenţia Judeţeană pentru Ocuparea 
Forţei de Muncă Hunedoara 

 Hotărârea nr.275/2013 se aprob ă cu 17 voturi „pentru” şi un vot ”ab ţinere” 
(Magaon Jane). 
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17. Proiect de hotărâre  privind  înfiinţarea  unei  societăţi cu răspundere limitată, având ca asociaţi 
Municipiul Hunedoara şi SC ECO SID SRL. 

    Hotărârea nr.276/2013 se aprob ă cu 13 voturi „pentru”, 2 voturi 
„împotriv ă”(Magaon Jane, Mornea Maria), 3 voturi „ab ţineri” (Rusu Constantin, Bucale ţ 
Marian, Costa Mircea). 
 
18. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării delegaţiei municipiului Hunedoara la 
sărbătoarea tradiţională a Sfântului Martin ce va avea loc în oraşul înfrăţit Szombathely-Ungaria, în 
perioada 8-10 noiembrie 2013. 
            Hotărârea nr.277/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
19. Prezentarea adresei Agenţiei Naţionale de Integritate nr.40168/G/II/20.09.2013, înregistrată la 
Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.52648/26.09.2013. 
 
20. Prezentarea Deciziei Curţii de Conturi a României – Camera de Conturi a judeţului Hunedoara 
nr. 65/23.09.2013, precum şi Raportul  de control înregistrat la entitatea auditată cu 
nr.44968/23.08.2013 şi la Camera de Conturi a judeţului Hunedoara cu nr.1060/23.08.2013, 
înregistrate la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.54643/4.10.2013. 
 
21. Diverse 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 


